



**លិខិតជូនដំណឹងការពិភាក្សាប្រមូលព័ត៌មានអំពីបទពិសោធន៍និងឱកាសផ្តល់មតិយោបល់
សាធារណជនអំពីសេចក្តីព្រាងយុទ្ធសាស្ត្រយុត្តិធម៌បរិស្ថាន EEA**

**ការជូនដំណឹងជាសាធារណៈនេះក៏មានជាភាសាទាំងនេះផង
ដែរ។** ([Español](#), [Português](#), [中国人](#), [Kreyòl ayisyen](#), [Tiếng Việt](#), [العربى](#), [ខ្មែរ](#), [Русский](#), [Kriolu](#)). សម្រាប់ព័ត៌មាន

សូមចុចលើភាសា។

ការិយាល័យប្រតិបត្តិកិច្ចការងារមពល និងបរិស្ថាន (EEA) ស្វែងរកការការពារ រក្សាទុកឱ្យមានសុវត្ថិភាព និងលើកកម្ពស់ធនធានបរិស្ថានរបស់សហគមន៍នៅខណៈពេលដែលមានការធានាឱ្យមានថាមពលស្អាតនាពេលអនាគត សម្រាប់អ្នករស់នៅតាមរដ្ឋ។ តាមរយៈការគ្រប់គ្រងលំហអាកាស ការការពារធនធានបរិស្ថាន និងការលើកកម្ពស់ថាមពលស្អាតនោះ ការិយាល័យ EEA ធ្វើការដោយមិនគិតនឿយហត់ ដើម្បីធ្វើឱ្យរដ្ឋម៉ាសាឈូសេត Massachusetts ក្លាយជាកន្លែងដ៏អស្ចារ្យមួយសម្រាប់ការរស់នៅ ធ្វើការ និងចិញ្ចឹមគ្រួសារ។

គោលនយោបាយយុត្តិធម៌បរិស្ថាននៃការិយាល័យ EEA ដឹកនាំទីភ្នាក់ងារការិយាល័យ EEA ទាំងអស់ឱ្យបង្កើតយុទ្ធសាស្ត្រ EJ ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ ដើម្បី "លើកកម្ពស់យ៉ាងសកម្មនូវយុត្តិធម៌បរិស្ថាននៅសង្កាត់ជិតខាងទាំងអស់តាមវិធីនានាដែលត្រូវបានរៀបចំគម្រោងបេសកកម្មរបស់ទីភ្នាក់ងារនានា"។ ដូច្នេះហើយការិយាល័យ EEA បានបង្កើតឯកសារការិយាល័យរដ្ឋបាលអចិន្ត្រៃយ៍ទាំងមូល ដោយមានការគាំទ្រពីក្រុមការងារយុត្តិធម៌បរិស្ថានរបស់យើង ដែលបានកោះហៅប្រជុំក្នុងខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2020 ដោយរួមគ្នាជាមួយក្រុមការងារនេះបានកំណត់ចក្ខុវិស័យបន្តមួយសម្រាប់ការធានាថាអ្នករស់នៅសហគមន៍ទាំងអស់អាចទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍តាមលក្ខណៈសមធម៌និងយុត្តិធម៌ពីច្បាប់និងគោលនយោបាយនានាដែលដោះស្រាយបញ្ហាបរិស្ថាន ថាមពល និងអាកាសធាតុនៅរដ្ឋម៉ាសាឈូសេត Massachusetts។

ការិយាល័យ EEA កំពុងស្វែងរកតម្រូវការនិងមតិយោបល់សាធារណជនអំពី [សេចក្តីព្រាងយុទ្ធសាស្ត្រយុត្តិធម៌បរិស្ថាននេះ](#) ដែលអាចមានដប់ភាសានៅតំណភ្ជាប់ខាងលើ និងនៅលើគេហទំព័រយុត្តិធម៌បរិស្ថាននៃការិយាល័យ EEA។

មានការពិភាក្សាប្រមូលព័ត៌មានអំពីបទពិសោធន៍ដោយមានការផ្តល់មតិយោបល់សាធារណជនចំនួនបួនដែលរៀបចំឡើងនៅអង្គុយពេលនៃការផ្តល់មតិយោបល់សាធារណជនដែលចាប់ផ្តើមពីថ្ងៃទី 9 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2022 ដល់ថ្ងៃទី 27 ខែមករា ឆ្នាំ 2023។ ការណ៍នេះរួមបញ្ចូលទាំងការពិភាក្សាតាមអនឡាញចំនួនពីរ និងការពិភាក្សាផ្ទាល់ដោយផ្ទាល់ចំនួនពីរ ដោយមានជម្រើសបកប្រែភាសាដែលមានព័ត៌មានលម្អិតខាងក្រោម។

ការពិភាក្សាប្រមូលព័ត៌មានអំពីបទពិសោធន៍គឺមានដំណើរការបើកចំហសម្រាប់អ្នករស់នៅសហគមន៍ទាំងអស់ហើយមិនគិតថ្លៃការចូលរួមនោះទេ។ ប្រសិនបើមិនអាចចូលរួមបានទេ ឬប្រសិនបើមានការបញ្ជូនមតិយោបល់ជាលាយលក្ខណ៍អក្សរតាមការពេញចិត្តនោះ សូមមើលចំណុចខាងក្រោមសម្រាប់ព័ត៌មានអំពីរបៀបបញ្ជូនមតិយោបល់ជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ។ យើងខ្ញុំទន្ទឹងរង់ចាំតម្រូវការយុទ្ធសាស្ត្រដែលបានស្នើឡើងរបស់យើង ដើម្បីជម្រុញឱ្យមានយុត្តិធម៌បរិស្ថាន និងថាមពលនៅសហគមន៍។

ថ្ងៃទី 15 ខែធ្នូ ឆ្នាំ 2022 ម៉ោង 6:00 ល្ងាច - 8:00 យប់
ការពិភាក្សាប្រមូលព័ត៌មានអំពីបទពិសោធន៍ជួបដោយផ្ទាល់
UMass Amherst Center, 1500 Main Street, Springfield, MA 01115.

ថ្ងៃទី 10 ខែមករា ឆ្នាំ 2023, 10:00 ព្រឹក -12:00 រសៀល
សូមចុះឈ្មោះជាមុនពីចម្ងាយតែប៉ុណ្ណោះ តាមរិបសាយ៖
https://zoom.us/webinar/register/WN_pzGFvrsBRoycdZ8pRZKpWg

ថ្ងៃទី 10 ខែមករា ឆ្នាំ 2023, 6:00 ល្ងាច - 8:00 ល្ងាច
សូមចុះឈ្មោះជាមុនពីចម្ងាយតែប៉ុណ្ណោះ តាមរិបសាយ៖
https://zoom.us/webinar/register/WN_h3pSqAeRQh--b50JnMccfA

ថ្ងៃទី 19 ខែមករា ឆ្នាំ 2023, 6:00 ល្ងាច - 8:00 ល្ងាច
ការពិភាក្សាប្រមូលព័ត៌មានអំពីបទពិសោធន៍ជួបដោយផ្ទាល់
Bruce C. Bolling Municipal Building, 2300 Washington Street, Roxbury, MA 02119.

ការពិភាក្សាពីចម្ងាយ: បន្ទាប់ពីចុះឈ្មោះសម្រាប់ការពិភាក្សាពីចម្ងាយហើយ លោកអ្នកនឹងទទួលបានអ៊ីម៉ែលបញ្ជាក់មួយដែលមានព័ត៌មានអំពីការចូលរួមកិច្ចប្រជុំ។ លោកអ្នកមានជម្រើសចូលរួមតាមកម្មវិធីហ្សូម (zoom) ឬប្រើលេខចុចចូល។

ការពិភាក្សាផ្ទាល់ដោយផ្ទាល់: លោកអ្នកមិនត្រូវការចុះឈ្មោះជាមុន ដើម្បីចូលរួមការពិភាក្សាផ្ទាល់ដោយផ្ទាល់នោះទេ។



ការសម្របសម្រួលសមហេតុផលអាចរកបានតាមការស្នើសុំសម្រាប់ការពិភាក្សាជួបដោយផ្ទាល់។ សូមផ្ញើអ៊ីម៉ែលទៅ carline.lemoine2@mass.gov ដោយមានសំណើសម្រាប់ការសម្របសម្រួលដែលត្រូវការ។

មតិយោបល់ជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ នឹងទទួលយករហូតដល់ម៉ោង 5:00 ល្ងាច ថ្ងៃទី 27 ខែមករា ឆ្នាំ 2023។

សូមផ្ញើមតិយោបល់តាមអ៊ីម៉ែលទៅ ej.inquiries@mass.gov ឬតាម [វិបទីក្រសួងនេះ](#)។

មតិយោបល់ជាលាយលក្ខណ៍អក្សរអាចបញ្ជូនតាមប៊ុស្តិ៍ប្រៃសណីយ៍ទៅការិយាល័យប្រតិបត្តិកិច្ចការថាមពល និងបរិស្ថាន តាមអាសយដ្ឋាន 100 Cambridge Street, Suite 900, Boston, MA 02114, ជូនចំពោះ៖ Carline Lemoine នាយករងនៃ EJ សម្រាប់ការសម្របសម្រួលភាគីពាក់ព័ន្ធខាងក្រៅ។

ការបកប្រែភាសាផ្ទាល់មាត់សម្រាប់ការជួបដោយផ្ទាល់ (Roxbury)៖ ការិយាល័យ EEA

នឹងផ្តល់សេវាបកប្រែភាសាផ្ទាល់មាត់នៅការពិភាក្សាប្រមូលព័ត៌មានអំពីបទពិសោធន៍របស់សាធារណជននៅប្រទេស Boston ជាភាសាអេស្ប៉ាញ ចិន កុកឆី វៀតណាម ព័រទុយហ្គាល់ ហៃទី គ្រីអូល អារ៉ាប់ ខ្មែរ រុស្ស៊ី និងខេប វើដៀន គ្រីអូល រួមទាំងភាសាប្រើសញ្ញាអាមេរិកផងដែរ។

ការបកប្រែភាសាផ្ទាល់មាត់សម្រាប់ការជួបដោយផ្ទាល់ (Springfield)៖ ការិយាល័យ EEA

នឹងផ្តល់សេវាបកប្រែភាសាផ្ទាល់មាត់នៅការពិភាក្សាប្រមូលព័ត៌មានអំពីបទពិសោធន៍របស់សាធារណជននៅស្រ្តីងហ្វៀល Springfield ជាភាសា អេស្ប៉ាញ រួមទាំងភាសាប្រើសញ្ញាអាមេរិកផងដែរ។

ការបកប្រែភាសាផ្ទាល់មាត់សម្រាប់ការពិភាក្សាប្រមូលព័ត៌មានអំពីបទពិសោធន៍តាមអនឡាញទាំងពីរ។ ការិយាល័យ

EEA នឹងផ្តល់សេវាបកប្រែភាសាផ្ទាល់មាត់នៅការពិភាក្សាប្រមូលព័ត៌មានអំពីបទពិសោធន៍របស់សាធារណជននៅរ៉ុកប័រី Roxbury ជាភាសាអេស្ប៉ាញ ចិន កុកឆី វៀតណាម ព័រទុយហ្គាល់ ហៃទី គ្រីអូល អារ៉ាប់ ខ្មែរ រុស្ស៊ី និងខេប វើដៀន គ្រីអូល រួមទាំងភាសាប្រើសញ្ញាអាមេរិកផងដែរ។

សេវាបកប្រែភាសាដោយសរសេរ ឬបកប្រែភាសាផ្ទាល់មាត់បន្ថែម អាចស្នើសុំដោយផ្ញើជូនសំណើរបស់អ្នកតាមអ៊ីម៉ែលទៅ carline.lemoine2@mass.gov ដែលមានរយៈពេលយ៉ាងតិច 72 ម៉ោងមុនកិច្ចប្រជុំ។